

TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to paragraph 11(b) of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. Any part of Lot 1027, Quad 105 D/2, Plan 69056 CLSR, 70759 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of Nares Lake in Yukon is to be included in the grant of that Lot.

2. Any part of Lot 1028, Quad 105 D/2, Plan 69056 CLSR, 70759 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of Nares Lake in Yukon is to be included in the grant of that Lot.

3. Any part of Lot 1029, Quad 105 D/2, Plan 69056 CLSR, 70759 LTO lying within 30.48 metres (100 feet) of the ordinary high water mark along the shore of Nares Lake in Yukon is to be included in the grant of that Lot.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 15 August 2006.

Commissioner of Yukon

LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 11b) de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

1. Toutes les parties du lot 1027, quadrilatère 105 D/2, plan 69056 AATC, 70759 BTBF et comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du lac Nares, au Yukon, sont incluses dans la concession de ce lot.

2. Toutes les parties du lot 1028, quadrilatère 105 D/2, plan 69056 AATC, 70759 BTBF et comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du lac Nares, au Yukon, sont incluses dans la concession de ce lot.

3. Toutes les parties du lot 1029, quadrilatère 105 D/2, plan 69056 AATC, 70759 BTBF et comprises à l'intérieur de 30,48 mètres (100 pieds) de la laisse ordinaire des hautes eaux sur les rives du lac Nares, au Yukon, sont incluses dans la concession de ce lot.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 août 2006.

Commissaire du Yukon